
Padel z višine petih metrov
Včeraj se je v Škocjanu ponesrečil 74-le-
tni moški, ki je padel z višine petih me-
trov. Nesreča se je Antoniu Cariolu pri-
petila na domačem dvorišču, kjer je sple-
zal na lestev, da bi obrezal visoko drevo.
Nenadoma je moški izgubil ravnotežje in
padel na hrbet. Družinski člani so takoj
poklicali rešilno službo 118, ki je takoj pri-
šla na kraj z rešilnim avtomobilom.
Zdravniško osebje je zahtevalo poseg he-
likopterja, ki je moškega odpeljal v bol-
nišnico na Katinaro. Njegovo zdravstve-
no stanje ni hudo, zdravniki pa želijo pre-
veriti, ali si je 74-letnik pri padcu lažje po-
škodoval hrbtenico.

Mlad kolesar v bolnišnico
Včeraj je na krožišču na Trgu Saba v Go-
rici prišlo do prometne nesreče, v kateri
je bil lažje ranjen 17-letni kolesar. Ne-
zgoda se je pripetila ob 7.45. Avtomobil
znamke Toyota yaris, za volanom kate-
re je sedela 27-letna C.P. iz Gorice, je pe-
ljal iz Ulice Aquileia proti krožišču, 17-
letni D.T. pa je na krožno križišče prišel
s Korza Italia. Iz razlogov, ki jih preuču-
je prometna policija, je avtomobil zbil ko-
lesarja. Mladeniča so odpeljali v bolniš-
nico, kmalu zatem pa je bolnišnico za-
pustil, saj je utrpel le lažje poškodbe.

Cesto bo treba podaljšati
Povezovalno cesto med avtocesto A4,
državno cesto 14 in pokrajinsko cesto 19
je nujno potrebno podaljšati do indu-
strijske cone v Štarancanu. O tem je pre-
pričan goriški pokrajinski odbornik Mau-
rizio Di Matteo, ki že išče prispevke za
uresničitev projekta. Prvi korak je po-
krajina opravila v sredo, ko je odbor od-
obril sklep za vložitev prošnje na Trgo-
vinsko zbornico.

Bobnarska klinika s Sokijem
Jutri ob 17. uri bo na solkanski Mosto-
vni potekala bobnarska klinika, ki jo bo
vodil bobnar skupine Elvis Jackson, Mar-
ko Soršak - Soki. Gre za zabaven izobra-
ževalni seminar, ki bolj spominja na dru-
ženje, namenjen pa je vsem ljubiteljem
bobnanja, ostalim glasbenikom in tudi
neglasbenim ljudem. V okviru klinike bo
Soršak predstavil snemanje plošče
Against The Gravity, ki jo je skupina El-
vis Jackson posnela v ZDA. Soršak, ki je
tudi slovenski predstavnik za bobne Ta-
ma in priznan učitelj na glasbeni šoli
B.A.S.E., bo predstavil bobnarski set, s ka-
terim je posnel pesmi omenjenega albu-
ma. Razgovoril se bo tudi o dogodivšči-
nah, ki so se skupini Elvis Jackson pripe-
tile med snemanjem plošče v ZDA; Ko-
tizacija za kliniko znaša 5 evrov. (nn)

MIREN - Fotografska in dokumentarna razstava

Bratoma Rusjan so pri podvigih
pomagali tudi mirenski mojstri

Stoletnice prvega poleta bratov Rusjan so se spomnili tudi
v Mirnu. Tamkajšnja krajevna skupnost je pod pokroviteljstvom
občinske uprave ob koncu minulega tedna odprla fotografsko in
dokumentarno razstavo s poudarkom na povezavah, ki sta jih bra-
ta Rusjan pri gradnji svojih letal imela z mirenskimi obrtniki.

Edvard in Jože sta prve poskuse leta 1909 opravljala na go-
riških Rojcah oz. Malih Rojah (kjer je danes atletski in nogome-
tni stadion), vsi nadaljnji poskusi leta 1910 pa so potekali na Ro-
jah, kjer je danes goriško letališče. Iz ustnih virov so se do danes
ohranili podatki, resnici na ljubo ne preveč zanesljivi, da sta bra-
ta Rusjan marsikaterega sodelavca našla ravno pri mirenskih moj-
strih najrazličnejših obrti. Nedvomno sta potrebovala pomoč mi-
zarjev, kleparjev in kolarjev, obrnila pa sta se tudi na kakega po-
pravljavca koles in na izvedence s področja mehanike in tedanje
tehnologije. Ker pa ne obstajajo pisni viri, gre žal le za ugibanja,
ki slonijo na nepreverjenih podatkih. S prenašanjem iz roda v rod
so ti podatki včasih prišli do nas v trditvah, ki nimajo zgodovin-
ske osnove, a žal nemalokrat najdejo pot tudi v javna občila, ta-
ko da včasih malo verjetna zadeva postane zgodovinska resnica.
Kakor koli že, brata Rusjan sta pri svojem delu potrebovala veli-
ko sodelavcev, kajti bilo bi skoraj nemogoče, da bi jima v dobrem
letu in pol uspelo zasnovati, zgraditi in preizkusiti kar sedem med
sabo zelo različnih letal.

Mirensko razstavo gosti v svojih poslovnih prostorih pod-
jetje Intra Lighting, ki proizvaja svetila. Na njenem odprtju je za-
pel domači zbor Chorus, prisotne pa so nagovorili predstavniki
mirensko-kostanjeviške občine in krajevne skupnosti. O življe-
nju in delu bratov Rusjan je spregovoril Vili Prinčič iz Gorice, po-
znavalec in vnet zbiralec zapuščine goriških pionirjev letalstva.
Na razstavi je na ogled tudi model Rusjan-Merćepovega letala,
s katerim je Edvard opravil kar nekaj uspešnih poletov nad Za-
grebom. S tem letalom se je še ne 25-letni Edvard smrtno pone-
srečil med preizkusnim poletom v Beogradu januarja 1911.

Razstava bo odprta do 23. oktobra, do danes pa jo je že obi-
skalo veliko ljudi, posebno še šolska mladina. (vip)Na odprtju mirenske razstave

Režiser Emil Aberšek, ki je leta 1973
prišel v takrat še Primorsko dramsko gleda-
lišče v Novo Gorico, je že leto kasneje z de-
lom začel tudi onkraj meje. V 35 letih je de-
lal z različnimi društvi in organizacijami go-
riških Slovencev, začel pa je v Katoliškem do-
mu, sedanjem Kulturnem centru Lojze Bra-
tuž, kjer je režiral tudi opereto Grofica Ma-
rica, ki je pravkar sklenila svoj (prvi) uspe-
šni pohod med publiko.

»Ni treba ugibati, v kateri stranki sem
bil takrat. Zaradi tega sem imel kar težave.
To je bilo obdobje, ko je tamkajšnji nadškof
pisal proti Sloveniji. Zelene meje seveda še
ni bilo in komunikacija je bila revna. Prvi dve
leti sem krasno delal s Katoliškim domom,
potem pa je nastala neka čudna praznina. Tri-
krat sem bil klican na komite na zaslišanje
in po tretjem zaslišanju, ko nisem vedel, ali
bom izgubil službo ali kaj, sem skoraj zakri-
čal en stavek: Kdo pa naj potem dela z nji-
mi, če ne eden od naših? In potem so me pu-
stili pri miru,« je povedal Aberšek in pri-
pomnil, da potem nekaj časa vseeno ni de-
lal, čez pet let pa je začel v Štandrežu, obča-
sno tudi v Sovodnjah in Števerjanu. Delal je
tudi na liceju.

V novogoriškem gledališču je bil naj-
prej devet let hišni režiser, leta 1982 pa je

prevzel festival Mali oder in se našel v mla-
dinskem odru, pri vzgajanju mladih in pro-
gramu za otroke. O gledališkem delu v za-
mejstvu ima samo pohvalne besede. »Za-
mejska društva so izjemno redna. Zbori, gle-
dališke skupine ipd. delajo, vsake toliko ča-
sa pa se zberejo skupaj, kar se je nazadnje zgo-
dilo v primeru Grofice Marice ob 50. oble-
tnici Zveze slovenske katoliške prosvete. Pod-
obno je bilo tudi ob odprtju prenovljenega
Katoliškega doma oz. centra Bratuž, ko so tu-
di pripravili opereto, takrat Pri belem ko-
njičku. Tudi tedaj sem režiral,«

je pojasnil in dodal, da je, kar se tiče lju-
biteljstva, razlika med matično državo in za-
mejstvom kot dan in noč. »Pri nas je bolj ču-
titi ohlapnost, nerednost ter predvsem iska-
nje materialnih učinkov. V vsako stvar se gre,
samo če se plača, medtem ko je pri zamej-
cih še ogromno prostovoljstva,« je povedal
in poudaril, da je večina od več kot sto na-
stopajočih pri Grofici Marici delala zastonj,
za društvo, kar bi bilo v Sloveniji danes ne-
predstavljivo. »Mislim, da je Grofica Mari-
ca do sedaj najuspešnejša predstava v tem
okolju, v katero je bil vložen tudi največji vlo-
žek,« je še podčrtal, med tistimi, ki jih je re-
žiral onkraj meje in so se mu še posebej vtis-
nile v spomin, pa je omenil še Kaplana Mar-

tina Čedermaca. »Na naši strani smo ga de-
lali v odlomkih, toda mi ga znamo le brati,
razumemo ga pa ne. Oni so ga čutili, ker so
to živeli, in videti to v njihovih očeh… To sem
delal pred kakšnimi desetimi leti, ko je bilo
čezmejno vzdušje nekoliko hladno, tako da
so takrat v Štandrežu igrali kot levi.«

V zvezi z delom pri Grofici Marici je
Aberšek dejal, da je pri tako številčni ekipi naj-
pomembnejša dobra organizacija, in nagla-
sil, da imajo onkraj meje to sposobnost, da
se dobro pripravijo, zaradi izredne energije
pa jim ni bilo težko slediti. Pojasnil je tudi,
da obstaja zanimanje, da bi z »Marico« po
šestih predstavah v centru Bratuž gostovali
tudi v Trstu in Novi Gorici, kjer gledališče do-
bro sodeluje z ljubljansko Opero in baletom,
katere strokovnjaki so izrazili prepričanje, da
bi si ta predstava to zaslužila. »Primorske no-
vice niso niti z besedico omenile Grofice Ma-
rice. Mislim, da je to bolj škandalozno od za-
mude z objavo v Primorskem dnevniku, ki
je dvignila toliko prahu,« je izjavil. Tudi Pir-
jevčeve glose ne razume, saj si predstave
sploh ni ogledal in je vse skupaj temeljilo na
nekem spominu iz otroštva. »Glosator ho-
če biti v vsakem primeru duhovit, v tem pri-
meru pa ni bil,« je pripomnil in pojasnil, da
je bila Grofica Marica nesporno prvič odi-

grana v slovenskem jeziku: »Leta 1925 je bi-
la resda odigrana v Mariboru in Ljubljani, saj
je bila opereta, ki je nastala leto prej, veliki
evropski bum, ampak odigrana je bila v nem-
škem jeziku. Do nesporazumov pri tolma-
čenju je prišlo zato, ker je ta opereta zabele-
žena, ne da bi bil napisan prevajalec. Osno-
vno pravilo pa je, da, kjer ni napisan preva-
jalec, se opereta izvaja v originalnem jeziku.«

V zvezi s samo mejo, po njenem pad-
cu, je Aberšek izrazil prepričanje, da bi s kon-
kretnim delom in ne z deklaracijami, po-
godbami in pismi o nameri v naslednjem de-
setletju lahko naredili velik preboj. »Tega se
ne da prehitevati. Navaditi se je treba. Več-
krat so bile narejene napake, da se je govo-
rilo in zaletavalo in potem ni bilo nič iz te-
ga, namesto da bi šli lepo počasi. K temu so
se vedno pripenjali tudi mali politični inte-
resi. Na obeh straneh,« je povedal in ome-
nil dvojni program novogoriškega gledališ-
ča in teatra Verdi v Gorici izpred nekaj let,
ki je bil nedomišljeno zastavljen. Na ravni
možnega, a ne realnega. »Če smo šli mi v Ver-
di s predstavo, je bilo tam 150 naših, njiho-
vih pa ne, in tu je bila slika podobna. Na obeh
straneh so v prazno vrteli podnapise,« je skle-
nil Emil Aberšek.

Nace Novak

GORICA - Režiser Emil Aberšek o opereti in še marsičem

Marica sloni na ljubiteljstvu,
česar Slovenija ne pozna več
Obstaja zanimanje, da bi po šestih predstavah v centru Bratuž gostovali tudi v Trstu in Novi Gorici

Vsi nastopajoči
v opereti Grofica
Marica na odru
centra Bratuž (levo)
in režiser Emil
Aberšek (zgoraj)

FOTO N.N., SCLAUZERO

ŠEMPETER - Civilna iniciativa

Želijo si walfdorski
vrtec in osnovno šolo
V ponedeljek predavanje o načelih walfdorske pedagogike

Nekaj mladih staršev iz Šempetra
in okolice se je združilo v Civilno ini-
ciativo za odprtje walfdorskega vrtca in
Osnovne šole na Goriškem. Kot je po-
vedala ena od pobudnic, Tamara Fala-
dore, so se za ta korak odločili, ker si že-
lijo drugačnega vrtca, vrtca, ki vzgaja ce-
lovito. »Glavni razlog je tudi v tem, da
je walfdorska pedagogika otrokom bolj
prijazna. Pomembno je to, da je vzgo-
jitelj zadolžen za manjšo skupino otrok,
tako da se lahko ukvarja z vsakim po-
sameznikom in ga usmerja glede na nje-
gove predispozicije,« je pojasnila in do-
dala, da bi lahko vrtec, če bo šlo vse po
sreči, v Šempetru odprli čez dve, tri le-
ta, šolo pa posledično čez nekaj let.

Ideja za lokacijo je še zelo v po-
vojih, vse skupaj pa je odvisno tudi od
interesa javnosti. »Koliko staršev je de-
jansko zainteresiranih, bomo videli še-
le na ponedeljkovem predavanju,« je po-
jasnila. V ponedeljek, 19. oktobra, bo na-
mreč v šempetrski kinodvorani ob 18.
uri potekalo predavanje o načelih walf-
dorske pedagogike, katere bistvo je v
tem, da poskuša otroku ob pravem ča-
su in na pravi način predstaviti primer-
ne vsebine, ki naj bi na otroka blago-
dejno vplivale in mu s pomočjo celost-
nega pristopa k poučevanju omogočile
razvoj čim širših sposobnosti. Poudarek
je na tem, da človek ni zgolj intelek-
tualno bitje, temveč tudi bitje srca in vo-

lje. Predaval bo Boštjan Štrajhar, ki je v
Angliji diplomiral iz walfdorske peda-
gogike, kjer je kasneje tudi poučeval. Po-
leg pedagoškega dela na Walfdorski šo-
li v Ljubljani svetuje osnovnim šolam pri
uvajanju celovitih pedagoških načel.
Pri svojem delu povezuje izkušnje v Slo-
veniji, Angliji in ZDA ter strokovna zna-
nja, ki so prepletena z walfdorsko pe-
dagogiko in antropološkimi vedami.

Štrajhar je pojasnil, da je v sistem
izobraževanja po walfdorski pedagogi-
ki v Sloveniji trenutno vključenih 500
otrok. Poleg walfdorske šole v Ljublja-
ni, ki je bila ustanovljena že leta 1992,
delujta tam še walfdorski vrtec in gim-
nazija ter zasebni vrtec, tudi v Maribo-
ru je šola, na Gorenjskem, v Radovljici
in Hrušici je vrtec, v Celju in Velenju,
Prekmurju in na Goriškem pa iniciati-
va za ustanovitev vrtca in šole. V zvezi
z dokaj razširjenim prepričanjem o
tem, da se otroci iz walfdorskih vrtcev
in šol v realnem življenju ne znajdejo
najbolje, pa je na podlagi izkušenj po-
vedal, da se zaenkrat to ni pokazalo oz.
ravno nasprotno. »Raziskave kažejo, da
so ti otroci bolj življenjski, da znanje, ki
ga dobijo, znajo v življenju bolje izkori-
stiti,« je povedal in izrazil prepričanje,
da, če temu ne bi bilo tako, walfdorske
šole, ki letos praznujejo 90-letnico de-
lovanja, po svetu pa jih je okrog dva ti-
soč, ne bi imele nobenega smisla. (nn)

G O R I Š K I  P R O S T O RPetek, 16. oktobra 200916



<<
  /ASCII85EncodePages false
  /AllowTransparency false
  /AutoPositionEPSFiles true
  /AutoRotatePages /All
  /Binding /Left
  /CalGrayProfile (Dot Gain 20%)
  /CalRGBProfile (sRGB IEC61966-2.1)
  /CalCMYKProfile (Photoshop 4 Default CMYK)
  /sRGBProfile (sRGB IEC61966-2.1)
  /CannotEmbedFontPolicy /Warning
  /CompatibilityLevel 1.3
  /CompressObjects /Tags
  /CompressPages true
  /ConvertImagesToIndexed true
  /PassThroughJPEGImages true
  /CreateJDFFile false
  /CreateJobTicket false
  /DefaultRenderingIntent /Default
  /DetectBlends true
  /DetectCurves 0.0000
  /ColorConversionStrategy /sRGB
  /DoThumbnails false
  /EmbedAllFonts true
  /EmbedOpenType false
  /ParseICCProfilesInComments true
  /EmbedJobOptions true
  /DSCReportingLevel 0
  /EmitDSCWarnings false
  /EndPage -1
  /ImageMemory 1048576
  /LockDistillerParams false
  /MaxSubsetPct 100
  /Optimize true
  /OPM 1
  /ParseDSCComments true
  /ParseDSCCommentsForDocInfo true
  /PreserveCopyPage true
  /PreserveDICMYKValues true
  /PreserveEPSInfo true
  /PreserveFlatness true
  /PreserveHalftoneInfo false
  /PreserveOPIComments false
  /PreserveOverprintSettings true
  /StartPage 1
  /SubsetFonts true
  /TransferFunctionInfo /Apply
  /UCRandBGInfo /Preserve
  /UsePrologue false
  /ColorSettingsFile ()
  /AlwaysEmbed [ true
  ]
  /NeverEmbed [ true
  ]
  /AntiAliasColorImages false
  /CropColorImages true
  /ColorImageMinResolution 300
  /ColorImageMinResolutionPolicy /OK
  /DownsampleColorImages true
  /ColorImageDownsampleType /Bicubic
  /ColorImageResolution 72
  /ColorImageDepth -1
  /ColorImageMinDownsampleDepth 1
  /ColorImageDownsampleThreshold 1.50000
  /EncodeColorImages true
  /ColorImageFilter /DCTEncode
  /AutoFilterColorImages true
  /ColorImageAutoFilterStrategy /JPEG
  /ColorACSImageDict <<
    /QFactor 0.15
    /HSamples [1 1 1 1] /VSamples [1 1 1 1]
  >>
  /ColorImageDict <<
    /QFactor 0.15
    /HSamples [1 1 1 1] /VSamples [1 1 1 1]
  >>
  /JPEG2000ColorACSImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /JPEG2000ColorImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /AntiAliasGrayImages false
  /CropGrayImages true
  /GrayImageMinResolution 300
  /GrayImageMinResolutionPolicy /OK
  /DownsampleGrayImages true
  /GrayImageDownsampleType /Bicubic
  /GrayImageResolution 72
  /GrayImageDepth -1
  /GrayImageMinDownsampleDepth 2
  /GrayImageDownsampleThreshold 1.50000
  /EncodeGrayImages true
  /GrayImageFilter /DCTEncode
  /AutoFilterGrayImages true
  /GrayImageAutoFilterStrategy /JPEG
  /GrayACSImageDict <<
    /QFactor 0.15
    /HSamples [1 1 1 1] /VSamples [1 1 1 1]
  >>
  /GrayImageDict <<
    /QFactor 0.15
    /HSamples [1 1 1 1] /VSamples [1 1 1 1]
  >>
  /JPEG2000GrayACSImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /JPEG2000GrayImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /AntiAliasMonoImages false
  /CropMonoImages true
  /MonoImageMinResolution 1200
  /MonoImageMinResolutionPolicy /OK
  /DownsampleMonoImages true
  /MonoImageDownsampleType /Bicubic
  /MonoImageResolution 300
  /MonoImageDepth -1
  /MonoImageDownsampleThreshold 1.50000
  /EncodeMonoImages true
  /MonoImageFilter /CCITTFaxEncode
  /MonoImageDict <<
    /K -1
  >>
  /AllowPSXObjects false
  /CheckCompliance [
    /None
  ]
  /PDFX1aCheck false
  /PDFX3Check false
  /PDFXCompliantPDFOnly false
  /PDFXNoTrimBoxError true
  /PDFXTrimBoxToMediaBoxOffset [
    0.00000
    0.00000
    0.00000
    0.00000
  ]
  /PDFXSetBleedBoxToMediaBox true
  /PDFXBleedBoxToTrimBoxOffset [
    0.00000
    0.00000
    0.00000
    0.00000
  ]
  /PDFXOutputIntentProfile (None)
  /PDFXOutputConditionIdentifier ()
  /PDFXOutputCondition ()
  /PDFXRegistryName ()
  /PDFXTrapped /False

  /Description <<
    /CHS <FEFF4f7f75288fd94e9b8bbe5b9a521b5efa7684002000500044004600206587686353ef901a8fc7684c976262535370673a548c002000700072006f006f00660065007200208fdb884c9ad88d2891cf62535370300260a853ef4ee54f7f75280020004100630072006f0062006100740020548c002000410064006f00620065002000520065006100640065007200200035002e003000204ee553ca66f49ad87248672c676562535f00521b5efa768400200050004400460020658768633002>
    /CHT <FEFF4f7f752890194e9b8a2d7f6e5efa7acb7684002000410064006f006200650020005000440046002065874ef653ef5728684c9762537088686a5f548c002000700072006f006f00660065007200204e0a73725f979ad854c18cea7684521753706548679c300260a853ef4ee54f7f75280020004100630072006f0062006100740020548c002000410064006f00620065002000520065006100640065007200200035002e003000204ee553ca66f49ad87248672c4f86958b555f5df25efa7acb76840020005000440046002065874ef63002>
    /DAN <>
    /DEU <>
    /ESP <>
    /FRA <>
    /JPN <>
    /KOR <FEFFc7740020c124c815c7440020c0acc6a9d558c5ec0020b370c2a4d06cd0d10020d504b9b0d1300020bc0f0020ad50c815ae30c5d0c11c0020ace0d488c9c8b85c0020c778c1c4d560002000410064006f0062006500200050004400460020bb38c11cb97c0020c791c131d569b2c8b2e4002e0020c774b807ac8c0020c791c131b41c00200050004400460020bb38c11cb2940020004100630072006f0062006100740020bc0f002000410064006f00620065002000520065006100640065007200200035002e00300020c774c0c1c5d0c11c0020c5f40020c2180020c788c2b5b2c8b2e4002e>
    /NLD (Gebruik deze instellingen om Adobe PDF-documenten te maken voor kwaliteitsafdrukken op desktopprinters en proofers. De gemaakte PDF-documenten kunnen worden geopend met Acrobat en Adobe Reader 5.0 en hoger.)
    /NOR <>
    /PTB <>
    /SUO <>
    /SVE <>
    /ENU (Use these settings to create Adobe PDF documents for quality printing on desktop printers and proofers.  Created PDF documents can be opened with Acrobat and Adobe Reader 5.0 and later.)
    /ITA <>
  >>
  /Namespace [
    (Adobe)
    (Common)
    (1.0)
  ]
  /OtherNamespaces [
    <<
      /AsReaderSpreads false
      /CropImagesToFrames true
      /ErrorControl /WarnAndContinue
      /FlattenerIgnoreSpreadOverrides false
      /IncludeGuidesGrids false
      /IncludeNonPrinting false
      /IncludeSlug false
      /Namespace [
        (Adobe)
        (InDesign)
        (4.0)
      ]
      /OmitPlacedBitmaps false
      /OmitPlacedEPS false
      /OmitPlacedPDF false
      /SimulateOverprint /Legacy
    >>
    <<
      /AddBleedMarks false
      /AddColorBars false
      /AddCropMarks false
      /AddPageInfo false
      /AddRegMarks false
      /ConvertColors /NoConversion
      /DestinationProfileName ()
      /DestinationProfileSelector /NA
      /Downsample16BitImages true
      /FlattenerPreset <<
        /PresetSelector /MediumResolution
      >>
      /FormElements false
      /GenerateStructure true
      /IncludeBookmarks false
      /IncludeHyperlinks false
      /IncludeInteractive false
      /IncludeLayers false
      /IncludeProfiles true
      /MultimediaHandling /UseObjectSettings
      /Namespace [
        (Adobe)
        (CreativeSuite)
        (2.0)
      ]
      /PDFXOutputIntentProfileSelector /NA
      /PreserveEditing true
      /UntaggedCMYKHandling /LeaveUntagged
      /UntaggedRGBHandling /LeaveUntagged
      /UseDocumentBleed false
    >>
  ]
>> setdistillerparams
<<
  /HWResolution [72 72]
  /PageSize [612.000 792.000]
>> setpagedevice


